
Interpelacja z dnia 21 kwietnia 2021

W nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 2 marca br. (pismo Nr BRM.0003.48.2020) proszę o informację w poniższym
zakresie. 

W udzielonej odpowiedzi można przeczytać cyt. "Urząd Miejski może zlecić przeprowadzenie badań jakości wody w
jeziorze przez komercyjne laboratorium posiadające akredytację. Niezbędnym do tego jest określenie jakie badania wody
chcą Państwo aby Urząd zlecił do wykonania tzn. jakie parametry należy zbadać. Pozwoli to na znalezienie laboratorium,
które bada wskazane parametry i posiada do tego akredytację. 

W związku z powyższym proszę o informację, czy Urząd może zlecić badania wody pod kątem poziomu
zanieczyszczeń biochemicznych, które mogłyby stanowić zagrożenie dla użytkujących akwen mieszkańców gminy? 
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